

課程使命
Programme Mission

向「**創見**」前行

以「**創建**」致遠

Lead with vision, Innovate to go far.

致力培養具遠見與負責任的
教育領導者。

Dedicated to cultivating visionary and committed
educational leaders.

課程定位
Programme Identity

以中華智慧為本
行教育創新之道
建未來教育新篇

Rooted in Chinese wisdom
Advancing innovation
Shaping the future of education



教育，始於**價值**
領導，成於實踐

Education driven by **Values**
Leadership proven in practice

我們是怎樣的學習者
Who We Are as Learners

作為**MA(CVBLE)**學生，我們致力成為

立足傳統而面向未來的**學習者**
重視倫理判斷與公共責任的**教育實踐者**
能以創新思維回應教育挑戰的**未來領導者**
兼具中國視野與全球眼光的**專業人士**

As MA(CVBLE) students, we aspire to be:

Learners rooted in tradition and oriented towards the future

Educational practitioners guided by ethical judgment and public responsibility

Future leaders who respond to educational challenges with innovative thinking

Professionals with both Chinese perspective and global vision

學習信條：謙・和・禮・敬
Learning Principles:
Humility · Harmony · Propriety · Reverence

以謙立學

保持開放與反思，在學習中持續修正與成長。

以和共進

尊重多元觀點，在合作與討論中尋求理解、共識與創見。

With Humility, We Learn
We remain open and reflective, continually refining ourselves and growing through learning.

With Harmony, We Advance
We honour diverse perspectives and seek understanding, consensus, and fresh insight through dialogue and collaboration.

學習信條：謙・和・禮・敬
Learning Principles:
Humility · Harmony · Propriety · Reverence

以禮立身

重視專業表達、學術規範與群體秩序，展現成熟的學習態度。

以敬任事

珍視教育的公共意義，尊重他人、尊重知識、尊重責任。

With Propriety, We Conduct Ourselves
We value professional expression, academic norms, and the order of the learning community, and embody a mature attitude towards learning.

With Reverence, We Act
We cherish the public significance of education, showing respect for others, for knowledge, and for responsibility.

畢業生願景
Graduate Vision

創新引領・建構未來

Create Leadership · Build the Future